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Dugogodišnja tradicija pohoda na Ravnu goru na blagdan Sveta tri kralja nastavljena je i u 

novoj 2025. godini, a kao i svaki put, pohod je okupio brojne vjernike iz Bednje i cijelog 

bednjanskog i lepoglavskog kraja, kao i izletnike i planinare iz Varaždinske županije i 

pograničnih slovenskih naselja.

Pohod su zajednički organizirali Općina Bednja i Grad Lepoglava, a odredište hodočasnika

bilo je prastaro barokno zdanje - kapelica Sveta tri kralja. Kapelicu je 1619. godine dao 

sagraditi grof Ivan II. Drašković iz obližnjeg Trakošćana, a u njoj se tradicionalno održavaju

vjerska slavlja povodom blagdana Sveta tri kralja.

Među brojnim hodočasnicima bili su i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, 

gradonačelnik Lepoglave Marijan Škvarić, načelnik Općine Bednja Damir Poljak te 

pročelnica županijskog Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb, civilno društvo i 

hrvatske branitelje Ljubica Božić.



- Znamo koliko je važno čuvati i njegovati tradiciju i raduje me što smo se i ove godine 

okupili ovdje jer i ovo je hodočašće dio priče vezane uz bednjanski kraj. Godinama već 

sudjelujem u ovom pohodu na kojem je, kao i inače, bilo mnogo ljudi i to unatoč prilično 

jakom vjetru, a imam dojam da ih je iz godine u godinu sve više. Želim, nadam se i 

vjerujem da ćemo se iduće godine na pohodu i misi povodom blagdana Sveta tri kralja 

ponovo okupiti na Ravnoj gori, ali tada u Parku prirode „Zagorske gore”, prvom parku 

prirode na području Varaždinske županije – istaknuo je župan Stričak.

Načelnik Poljak istaknuo je da je Ravna gora omiljeno odredište planinara i zaljubljenika u 

prirodu kroz cijelu godinu.

- Općina Bednja ima prekrasan prirodni položaj, imamo ovu našu mnogima omiljenu 

Ravnu goru, ali nudimo i mnoštvo sadržaja poput autohtonih festivala i glazbe te i bogate 

gastronomske ponude, stoga ne čudi da se mnogi rado vraćaju u naš kraj. Bila je ovo još 

jedna prilika za ugodno druženje u prirodi, a kao i svaki put, u organizaciji su nam pomogli 

vatrogasci DVD-a Bednja koji su za sve sudionike pohoda pripremili okrepu. Božićni i 

novogodišnji blagdani su iza nas, ali još nije kasno za lijepe želje, a moja je, baš kao i 

županova, da dogodine možemo reći da smo se prvi put okupili na pohodu u Parku prirode

„Zagorske gore” – kazao je Poljak.

Lepoglavski gradonačelnik također je naglasio važnost tradicije, ali i druženja te podsjetio 

da Općina Bednja i Grad Lepoglava izletnike koji se okupljaju na Ravnoj gori tradicionalno 

časte dvaput na godinu – na blagdan Sveta tri kralja te na Uskrsni ponedjeljak.

- Drago mi je vidjeti kako Ravna gora i na ovaj blagdan Bogojavljenja okuplja ljude iz svih 

krajeva, bilo kao hodočasnike, planinare ili ljubitelje prirode. Ovakvi susreti, osim što 

njeguju našu baštinu, jačaju zajedništvo i ljubav prema našem kraju. Siguran sam da će s 

proglašenjem Parka prirode „Zagorske gore” Ravna gora postati još značajnije središte 

okupljanja za sve generacije – rekao je Škvarić.

Pohod na Ravnu goru još je jednom pokazao koliko priroda i zajedništvo mogu povezati 

ljude te poslati poruku o važnosti očuvanja tradicije, kulturne i prirodne baštine za buduće 

generacije.
















